

Intermediate Accounting I (2103236)

(3 Cr Hrs)

This course covers financial accounting principles and practices at an intermediate level. It covers several financial accounting topics pertaining to the conceptual framework underlying financial accounting such as the financial position statement, the profit or loss account, and the cash flow statement and related information. It also covers revenue recognition, accounting for inventories, receivables, short and long term liabilities. The topics of this course are covered based on international financial reporting standards (IFRS) especially, IAS.1, IAS.34, IAS.8, IAS.7 IAS.2, IAS.37. *Prerequisite: 2103102*

محاسبة متوسطة (1)

المتطلب السابق: (1903125) (3 ساعات)

يغطي هذا المساق المبادئ والممارسات المحاسبية المالية في المستوى المتوسط. حيث يغطي العديد من موضوعات المحاسبة المالية المتعلقة بالإطار المفاهيمي للمحاسبة المالية مثل قائمة المركز المالي وقائمة الدخل وقائمة التدفقات النقدية وغيرها من المعلومات ذات الصلة. ويغطي الاعتراف بالإيرادات و المخزون والذمم والالتزامات قصيرة وطويلة الأجل. تتم تغطية هذه المواضيع بناءً على معايير الإبلاغ المالي الدولية (IFRS) خصيصاً IAS.1, IAS.34, IAS.8, IAS.7 IAS.2, IAS.37
المتطلب السابق: 2103102